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KOVÁCS PÉTER 

Szeretettel köszöntök mindenkit a mai közmeghallgatáson! Javaslom, hogy kezdjük azzal a mai 

képviselő-testületi ülést, amivel mindig kezdi a képviselő-testület is, hogy kellő alázattal tudjuk 

képviselni a XVI. kerületieket, közösen fönnállva énekeljük el Nemzeti Imádságunkat, a Himnuszt.   

 

HIMNUSZ 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm szépen! A terem tanúsága és a jegyzőkönyv szerint is kellő számban vagyunk ahhoz, 

hogy elkezdjük a mai képviselő-testületi ülést. Kérdezem a tisztelt képviselőtársaimat, hogy ki az, 

aki egyetért a mai egyetlen napirendi ponttal, a közmeghallgatással, aki igen, az kézfelemeléssel ezt 

jelezze. Köszönöm! Ellene volt-e valaki?  Tartózkodott-e valaki? Egy tartózkodás és a többiek igen 

szavazatával elfogadtuk a mai napirendet.  

 

HATÁROZAT 

199/2023. (VI. 21.) Kt. Budapest Főváros XVI. kerületi Önkormányzat Képviselő-testülete az 

ülés napirendjét az alábbiak szerint állapítja meg: 

 

1. Közmeghallgatás 

 

Felelős:  Kovács Péter polgármester 

Határidő:  2023. június 21. 

 

(12 igen, 0 nem, 1 tartózkodás) 

 

-.-.-.-.-.-.-.- 

 

KOVÁCS PÉTER 

Tájékoztatom a tisztelt megjelenteket, hogy Nemes Gábor és Vadász Dániel képviselők jelezték, 

hogy a mai ülésen nem tudnak, vagy nem időben tudnak részt venni. Átadnám a szót Jegyző úrnak, 

aki a GDPR-ral kapcsolatos, illetve a minden egyéb adminisztratív dologgal kapcsolatos dolgokról 

tájékoztatja a közmeghallgatáson megjelenteket.  

 

DR. CSOMOR ERVIN 

Köszönöm szépen! Én is nagy szeretettel köszöntök mindenkit. Szeretnék egy pár gondolatot 

mondani, mint minden közmeghallgatás előtt, ezt kötelességem elmondani. Mindenki, aki ezen a 

közmeghallgatáson részt vesz, kerületi lakos, az által, hogy eljött ide, hozzájárul ahhoz, hogy az itt 

elhangzottakról hangfelvételt készítsünk. Az ezzel kapcsolatos adatvédelmi tájékoztató, hogyha 
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valaki igényli, akkor Katáné Pergel Ágnes kolleganőmnél a bejáratnál átvehető. Amikor a kérdéskör 

megtörténik, javasolandó, hogy mindenki a nevét és a lakcímét a kérdését megelőzően mondja el. 

Abban az esetben, hogyha valaki ezt nem teszi meg, ehhez joga van, de ebben az esetben ugye a 

jegyzőkönyv nem tartalmazza a nevét és a lakcímét, így az esetlegesen helyben nem 

megválaszolandó kérdésre a későbbiek során írásban nem tudunk válaszolni, úgyhogy ennek alapján 

az adat megadásról mindenki akkor döntsön.  De nyilvánvalóan javasolandó ez. Köszönöm szépen!  

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm szépen! Most pedig Önök következnek! Arra kérek mindenkit, hogy lehet… pillanat! 

Hogy lehetőleg közérdekű kérdéseket tegyen föl, tehát ne egyedi problémákat, hogy a szomszéd 

kutyája ugat, vagy valami ilyesmi. Egyébként is Jegyző úr tájékoztatása alapján egyedi ügyekben a 

közmeghallgatás nem alkalmas fórum arra, hogy válaszoljunk. De minden közérdeklődésre tartó, 

igényt tartó kérdésekre válaszolunk, igyekszünk válaszolni.  Először a fiatalember jelentkezett. 

Kérem, fáradjon ide a mikrofonhoz, neve és a lakcíme elmondása után legyen kedves, mondja el a 

problémáját. Ide a mikrofonhoz kellene jönni – arra kérném – mert különben a jegyzőkönyvet leírók 

nem tudják leírni a jegyzőkönyvet. Parancsoljon! 

 

F.S. – HANGFELVÉTEL NEM KÉSZÜL A NEVÉRŐL ÉS A LAKCÍMÉRŐL 

…igen, szomszéd meg mit tudom én, igen, ne foglalkozzunk. Hát sajnos nekem ez egy 30 éves 

témám, ön már tudja, itt, én ezen az ülésen mindig, már most törzstag vagyok.  

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönjük szépen! 

 

F.S.   

És az a problémám, hogy amit hoztak annak idején határozatot, egy bizonyos építkezésen, azt a 

határozatot az Ön hatósága nem hajtatta végre. Én 25 éve szenvedek evégett. A házam, el tudtam 

volna adni, nagyon régen már, nagyon komoly összegért, egy holland vevőnek és meghiúsult. Na, 

most, hogyha azt én el tudom adni, akkor még 4 telket tudtam volna venni 20.000.000-ból, és még 

maradt volna 50. Az egész családnak tudtam volna építeni. Így kizártak ezzel. Na, most kérdezem, 

hogy, mert ahogy látom, eddig olyan nagy-nagy érdeklődés meg annyira nem figyeltek fel rá, hogy 

amit ugye kértem, meg mondtam, hogy egyáltalán van lehetőség még erre, hogy amit az Ön hatósága 

rontotta el, én nem tudom helyrehozni. Ez az egyik. A másik az, hogy az utat megcsinálták. És 

kértük a Szász képviselő urat a fiaim, hogy egy-egy póznát tegyenek arrébb, hogy intézkedjenek, 

mi kifizessük. Azóta semmi nem történt. A fiam vállalkozó. Cukrászdát termelő üzem van az 

alagsorban, és nem tud odaállni a kocsival, mert itt a villanypózna, ott a telefonpózna, nem fér közé. 

Már megbüntettek bennünket azért, mert ráállt a zöldre. Na, most azt kérdem, hogy, hogy egyáltalán 

ezzel lehet valamit kezdeni, mert én szerintem ez nem egy olyan nagy horderejű dolog, hogy, hogy, 

egy, egy villany, egy telefonpóznát 3 méterrel arrébb tenni.  

 

KOVÁCS PÉTER 

Megértettem a kérdését. 

 

F.S. 
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Na, most másik. Ugye én a lányommal bent voltunk utoljára a Polgármester úrnál, és kértem, hogy 

hát szerettünk volna építkezni, a fiam CSOK-ot igénybe venni. Nem tudtuk, mert Önök a telket, 

hoztak egy új helyi építési szabályzatot, ami szerint már én, az 1350 m2-es telkemre nem építhetek, 

holott arra igazság szerint négy lakást lehetne.  Ugye a régi építési szabályzat szerint. Önök ezt a 

lehetőséget elvették. Na, most ez nekem minimum 30.000.000.-Ft. Mert, ha számolom, egy 

lakáshoz való telekhányadot, az bizony 10.000.000.-Ft-ba most belekerül. Na, most kérdezem, hogy 

ezzel is mi van, mert Önök azt mondták, hogy ezt a lakosság kérte. Hát én nem gondolom, hogy a 

lakosság olyan balga, hogy az ingatlanvagyonának a megengedi, hogy leharmadolják.  Nem hiszem! 

Na, most ezzel kapcsolatban is szeretnék valamit tudni, hogy, hogy mi lesz velem, és mikor. Mert 

az építőanyagok az egekbe mennek, nem tudunk építeni.  Úgyhogy, hát ezt szeretném, hogyha… 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm! Fogok rá válaszolni, csak először meghallgatjuk a kérdéseket. 

 

F.S.  

Mert, mert, amennyiben, ha nem lesz semmi, akkor kénytelen leszek aláírást gyűjteni, és valahova 

fordulni vele.   

 

KOVÁCS PÉTER 

Megértetettem! 

 

F.S.  

Köszönöm! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Következő, aki szeretne hozzászólni. Mikrofonra van szükség. 

 

VENDÉG 1  

Jó napot kívánok! Én az István király és Lőpor út sarkon lakom, az Ikarus Sporttelepnél. Az István 

király utcai részen, a Sporttelepnél ültettek sövényt. Hát egy darabig nyírták, de csak az oldalát, a 

tetejét nem. Utána ültettek nagyon szép kis fákat, úgy örültünk! Sajnos a sövény már túlnőtt a fákon, 

már nem is látni a fákat, csak a két rögzítő oszlopot. Hát ezért szeretném én, annyira szeretem ezt a 

kerületet! Itt élek 62 éve, és annyira bántja a szemem, hogy úgy elhanyagolják. Úgyhogy ezt 

kérném, ha lehet. 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm!  

 

VENDÉG 1 

Köszönöm én is! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Következő kérdező, tessék parancsolni!  

 

D. Á. 
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Jó napot kívánok! D. Á., […] Cinkota. Az első kérdésem a stranddal kapcsolatos lenne, az is, igaz, 

hogy a covid előtti utolsó békeévben jártam közmeghallgatáson, de, hogy van-e valami tulajdonjogi, 

vagy egyéb változás a stranddal kapcsolatban? A másikba talán másokat is érdekel, szintén a covid 

előtti békeévben egy ilyen utolsó békeévre emlékszem, hogy a kutaknak volt egy lejelentési 

kötelezettsége, akkor az Önkormányzatot, az építési osztályt fölhívtam, mondák, hogy igen, 

ismerték a területet, hogy a 20-as évek, semmi gond, így vettem már 30 éve a házat, és jött a covid, 

megváltozott az életünk, meg most újból előkerült ez a  kút téma, és megmondom őszintén, 

elvesztettem a fonalat, hogy kell, nem kell, kerületben kell, központilag kell... Úgyhogy erre 

szeretnék segítséget kapni. Köszönöm szépen!  

 

KOVÁCS PÉTER 

Rendben, erre Jegyző úr fog majd válaszolni. Következő kérdező? Fiatalember, tessék parancsolni!  

 

B. J. 

B. J., […] Rákosszentmihály. Egy hete a környékünket megszórták egy politikai szórólappal, amivel 

arról értesítik a környék lakóit, hogy itt a közelben egy ingatlan panama folyik, a óvoda és bölcsőde 

építés ürügyén. Leírja az illető hosszan, aki a Momentumnak, ha jól tudom a képviselőjelölti 

posztjára pályázó valaki, és borzasztó összegért megvette az Önkormányzat itt egy telket az 

egyháztól, ami pénzkidobás, mert  ezt a pénzt az egészet a leégett uszodára kellett volna költeni, és 

egyébként is ez az összeg teljesen túlméretezett, holott mi, akik itt lakunk szemben, tudjuk, hogy ez 

egy majdnem 700 négyszögöles telek és többszáz m2 a beépített terület, és gondolom az ingatlan 

szakértő, aki felbecsülte, az magánál volt, amikor meghatározta a vételárat. Még annyit, hogy a 

környéken, akik mi itt élünk és beszélgetünk és naponta a fiatal szülőkkel, akik iskolába idehordják 

a gyermekeiket, hogy nagyon-nagyon örülnek már a hírnek is, hogy itt óvoda-bölcsőde épül, mert 

maszek bölcsődébe, óvodába hordják a gyermekeiket, és az bizony nagyon nagy anyagi 

megterhelés. Nagyon örülnék, ha erről egy kis felvilágosítást kaphatnánk. Köszönöm! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Igen, mindjárt mondom! Kérdezők, tessék mondani. Jelentkezési sorrendben! Tessék parancsolni. 

Nem! H., te jelentkeztél hamarabb, utána a hölgy fog jönni már egyből. Jó? 

 

SZ. H. 

Jó napot kívánok! Sz. H. vagyok. […]. És most az Erzsébet-liget ügyét szeretném újra elővenni. Ott 

a forgalomtechnikai és parkolási problémák tekintetében. Több közgyűlésem volt ugye tavasszal 

személyesen, mint társasház kezelő, és legfőképpen a Bökényföldi út 23. és a 21. társasházak előtti 

forgalom nagyon problémás. Nincsenek forgalomlassítók. Ugye nagyrészt oda, ott rohannak be a 

szülők a gyerekekkel hétköznap, késő délutáni tanfolyamokra, vagy érkeznek a hétvégi színházi 

előadásokra, rendezvényekre ugye a lakosság, és ott pont nincsen semmiféle forgalomcsillapító 

eszköz, tehát sebességcsillapító, viszont járda sincs. Tehát nagyon sokan jelezték nekem, hogy ott, 

többször életveszélyes helyzetbe kerültek, hiszen a lakók is ugyanott tudnak hazajönni. Ugye a 

gyerekek is önállóan iskolából, ahol ez a gépjármű forgalom bejön. Ezzel kapcsolatosan ugye ez 

egy régi ügy. 2013-ban építették ki ott a parkolókat, és szerintem akkor történt a forgalom 

egyirányúsítása, ami azt jelenti, hogy megnövelte ezen a bejáraton a forgalmat, a gépjármű 

forgalmat, és valamiért még mindig a színházba jövők ezt a parkolót használják, és mivel pont 

ugyanabban az időszakban van, amikor a lakosság is haza szeretne jönni, ezért ez állandóan 
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probléma. Tehát van, aki este 10-kor megy le a kocsijáért két utcával arrébb, és hozza vissza, és 

ugye folyamatosan figyelik, hogy van-e hely, és van-e, és olyat is mesélt egy lakó, hogy vasárnap 

már megnézi, hogy van-e program délután, és akkor úgy időzítik a hazajövetelt, hogy még a program 

indulása előtt bejöjjön. Én tudom azt, hogy a Színház is megtett mindent, hiszen rányomtatja az 

összes meghívójegy hátuljára, azt, hogy a Dióssy Lajos utcai parkolót használják, de úgy tűnik, 

hogy ez nem elég. Nem tudom, hogy ezek az online GPS, waze, egyebek, hova irányítják ugye az 

embereket, tehát én úgy tudom, hogy lehet ilyet kérni, hogy ne az legyen az ajánlott útvonal. A 

Nógrádverőcében volt már hasonló történet, tehát, lehet, hogy ennek érdemes lenne utánanézni. A 

másik probléma, amit viszont itt a Dióssy Lajos, BGE előtti parkolóval kapcsolatban én is 

tapasztaltam, többen is jelezték, hogy azért nem használják szívesen, mert ott ugye az egy árnyas, 

fás parkoló lenne, de annak idején, nagyon rossz, ilyen szögletes kövekkel, tehát szögletesen 

kirakott négyzet, téglalap alakban kirakott védőköveket raktak. Ezek nagyon, néha nagyon leszűkíti 

ugye a forgolódási lehetőséget. Látszik a köveken, ugye, hogy többször meghúzták a kocsik ott 

magukat. Legalább 8-10 olyan fahely van, ahol, ahonnan már kihalt a fa, már ki is szedték, tehát 

nincsen tuskó sem, ezek meg össze-vissza ki-be dőlnek. Azt látom, hogy valaki, mintha az egyiket 

be is dobálta volna, ugye a luk közepére. Én ezt már javasoltam régebben Facebookon – tudom, 

hogy az nem hivatalos – hogy lehet, hogy egy karbantartás során át kéne ezeket tekinteni, és ami 

ezekkel a kidőlt, bedőlt köveket, főleg ahol már nincsen fa, ott fölszedni, vagy esetleg akkor a fát 

pótolni, de egy kör alakú, lekerekített védelemmel ellátni, mert  volt, hogy én irányítottam olyan 

autót, aki szinte rátolatott az egyik ilyenre ,és akkor hátha szívesebben használnák a lakosok is. A 

másik, hogy kihelyezett táblák vannak, ilyen nagy térképszerűek a bejáratoknál. Én úgy látom, hogy 

az nem praktikus.  Tehát, aki bejön autóval, az szerintem nem áll meg a bejárat előtt megnézni, hogy 

akkor hova is kell menni. Tehát lehet, hogy a parkolókban, a garázsokban használatos, ilyen 

nagyméretű nyilakkal lehetne valahogy ezt jobban jelezni. A harmadik probléma, ezt már jelezték 

többen is, hogy maga, hogy a Dióssy Lajos utcai parkoló és, hogy a benti rendezvénytér, tehát ahol 

a nagyrendezvények is zajlanak és jól megközelíthető a Színház, az egy ilyen fák közötti átjáró. És 

itt van egy lámpasor. Ez a lámpasor ez évek óta nem működik. Én ezt egyszer bejelentettem, az 

ELMŰ-ben, még lehet, hogy a covid előtt, ugye most már ebben mérjük az időszakot, és nem találta 

az ELMŰ-s, hogy hova van bekötve, tehát nincs átadva gyakorlatilag közvilágításként. Azt mondta 

nekem a szakember, aki ugye kijött, és ott állt, és nem volt a térképén ez a lámpasor, hogy vagy a 

Színház, én megkérdeztem, a színházvezetők nem tudnak róla, vagy a BGE-be lehet bekötve ez a 

lámpasor. Ez nem is a nyári időszakban lenne érdekes, hanem ugye ősztől tavaszig. Én már akkor 

ott, ha oda tudnánk terelni kvázi a parkolást a Dióssyba, mert ott nagyjából üres akkor, amikor a 

rendezvények vannak, akkor ugye egy kivilágított, jól kivilágított sétányon mehetnének el a 

látogatók a Színházba, tehát ez is talán vonzóbbá tehetné és akkor egy kicsit csillapítjuk ugye a 

Bökényföldi út felőli forgalmat. Ugyanez lehet a helyzet, mint a Koronafürt utca – Prodám – 

Rezgőfű utca – Újszász utca által határolt területbe, ott a közvilágítást szintén nem adták át ugye a 

’90-es években. Erről már leveleztem talán a Furdan Máriával is. Ott az ELMŰ azt jelezte nekem, 

hogy forduljak az Önkormányzathoz. Azok a lámpák a társasházakhoz vannak bekötve, úgyhogy a 

mai napig a társasházak tartják karban. És mondom, hogy az ELMŰ írásban azt írta nekem, hogy 

az az önkormányzat kérhetné azt, hogy kiépítsék, vagy átadják, tehát ez nem igazán világos nekem, 

hogy ez kinek a feladata lenne. És akkor van még, csak egy, amit megemlítek, egy örökzöld 

témámat, ugye ezek az Erzsébet-ligeti vízvezetékek, és szennyvízvezetékek a közterület alatt. 

Önkormányzati terület alatt futó vezetékekről beszélünk, amik szintén nem szerepelnek a 

közműtérképeken. Ugye ezt is a társasházak tartják karban, mert sem az FCSM, sem a Vízművek 
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ugye nem jön ki. A Vízművek tartott ezzel kapcsolatban egy szabálytalan vízvételezés 

– feltételezve – egy vizsgálatot. Ugye mindegyik társasház főmérővel rendelkezik, és fizeti 

mindenki a főmérés, mellékmérő alapján a vizet, de ha csőtörés keletkezik, ott a játszótér fölötti 

területen, vagy a szennyvízcsatornákkal történik valami, akkor gyakorlatilag nincsen tulajdonos, 

nincs gazdája a történetnek. Két épület nyert pert az állam ellen, ők még ugye az elévülési idő előtt 

kezdtek pereskedésbe, egy magánemberként egy ügyvéd kezdte el. Ők ugye rácsatlakoztak a 

szabályosan kiépített vezetékre, én elmentem ehhez az ügyvéd úrhoz, és azt mondta, hogy nekünk 

már nagyon sok teendőnk ezzel kapcsolatban nincs, hiszen lejárt az az 5 év, amit még ugye ’94-től 

számolva lehetett volna elérni. Én ebben egy jogi segítséget kértem, tehát lehet, hogy ez nem volt 

világos, hogy milyen jogi segítséget kaphatnának ezek a házak. Ugyanez a volt szovjet, Rezgőfű 1.,  

Rezgőfű 3., Koronafürt 41. tömböknél, ott a csatorna ugyanígy nincs átadva. Tehát ezek ilyen 

vakfoltok. Kikértem a közmű térképeket. Tehát, hogy ebben tud-e az Önkormányzat legalább egy 

olyan segítséget nyújtani, hogy van-e ennek bármilyen jogi lehetősége, hogy mi az állammal 

szemben érvényesítsünk akármit is, vagy kinek a feladata ezeknek az olyan szintű kiépítése, amit 

utána a közműveknek át tudunk adni? Akkor előre is köszönöm a választ! Köszi! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm szépen! És akkor a hölgy. Tessék jönni!  

 

D. É. 

Jó napot kívánok! D. É. vagyok, Cinkotáról. Hát egy kicsit szeretnék lobbizni Cinkota, ősi faluért. 

Mert én vagyok az, aki a múltkor megkérdezte, hogy hol van a kerület határa, mert ugye azt írta, 

hogy a Táncsics utcát leaszfaltozták, a kerület határáig. Hát és ez egy kicsit szíven ütött, mert ugye 

ezt érezzük, hogy Cinkota, minthogyha nem is lenne a XVI. kerület része.  

 

KOVÁCS PÉTER 

Figyelek! 

 

D. É. 

Jó! Mert nekem az a nagy bánatom, 20 éve mondom Szász Józsinak, hogy ott van egy, hát gyönyörű, 

egy szép kúria, amit hát valahogy meg kellene szerezni. Mármint, ami a telkét illeti. Ahol 20 éve 

valami magánkézben lévő bódé van, ahol körülbelül 20-30 furgon teherautó parkol egy falu 

közepén. Szóval ez a főtér, ez a főtér. És hát ez nagyon siralmas, ahhoz képest, hogy Cinkotán nincs 

egy bolt, ott mondjuk a központban le…, egyetlen egy bolt van, a gimnáziummal szemben az a 

kisbolt, de hát az olyan, szerintem a nullával egyenlő. De mindegy, szóval az az egy bolt van. Na, 

most ha az a Kúria fel lenne, meg lenne csinálva valamennyire, hogy használható legyen, rendesen, 

akkor azért ott sok mindent lehetne csinálni szerintem. Tehát akár valami üzletet, termelői piacot, 

egy két hétben egyszer, tehát, amiért odajöjjenek az emberek, és az idősebbeknek se kelljen, 

mondjuk feltétlenül az Auchanba járni  bevásárolni, hanem ott kapjanak normális élelmiszert. 

Például. Vagy mondjuk, hogy egy gombbért ne kelljen elmenni, vagy az Auchanba, vagy az Örs 

vezér térre. Tehát alapvető dolgokért. A másik kérdésem, hogy mi lesz a, nem tudom, hogy mi van 

az öregek otthona volt, az ott a Georginában van egy épület, amit most már azt hiszem, vagy két 

éve, ha nem több, semmi nem történik vele. Hogy az mi, mert nem tudom, hogy az mi tö… vagy 

most mi van vele, mert ott is lehetne valamit kialakítani, ha lehetne. A másik pedig a fenntarthat…, 

a fenntartás. Tehát, Cinkotán nagyon szépen megcsinálták a gimnázium előtti teret, de azóta senki 
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nem gondozza. Én nem látok ott senkit, aki gondozná. És az összes magas ágyás gyomos, nem tud 

nőni, mert nem locsolja senki. Tehát nem tudom, hogy ezt nem lehet az iskolának kiadni, vagy a 

helyi, az ottani, körülötte lakók, hogy egy kicsit nézzenek rá? Ugyanez van a zsidó temetővel, ami 

ott a sarkon van, amit hát, egyszer megcsináltak ugye, hogy a sarkát lemurvázták, meg valami 

faforgácsos kis utat raktak rá, meg egy szobrot, na de most azóta a murva az szerintem tiszta gyom. 

És abból, azt ott nem lehet lekaszálni, mint a füvet, tehát, azért valakinek azt ki kellene húzgálni. 

Úgyhogy, hát ilyen apróságok. A másik az, hogy van egy Tájházunk, ami hát igazából nem működik 

szerintem. Mert ott, hát én nem tudok róla, fél évente egyszer történik valami, de arról is csak utólag 

értesülünk, mert hozzánk a Cinkotára nem jut el a kerületi újság sem. Szóval én körülbelül öt éve 

nem kaptam újságot, tehát csak utólag tudunk bármiről is. Hogy volt valami. Akár most, ami a 

gyűjtés volt a leégett uszodáért. Arról is utólag tudtunk, hogy lehetett volna adakozni, el lehetett 

volna menni valahova, de semmit nem tudunk. Tehát Cinkotát én úgy érzem, hogy ez egy ilyen 

mostoha, mint ahogy, mindig is az volt persze a XVI. kerületben, de ezen mondjuk lehetne 

változtatni egy kis lobbizással. És akkor, ha, ha már ugye ott a Tájház is működne egy kicsit, 

aktívabban, a falu számára, akkor hátha megint lenne egy kis társadalmi élet Cinkotán, mert azért 

ott régen Tájház nélkül is volt. A gyerekeknek szüreti felvonulás, volt mit tudom én, disznóvágás a 

Tájházban, tehát, most semmi nincsen. Semmi, semmi. Pedig, most már nem lehet azt mondani, 

hogy a Cinkota kiöregszik, mert az öregek már kihaltak lassan, és most már rengeteg fiatal költözik 

be oda.  Tehát, lenne érdemes velük foglalkozni, hogy legyen mit, ott helyben valami és 

közösségteremtés. Hát úgy gyorsan ennyi. Köszönöm szépen! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Nagyon köszönöm! Következő kérdező hölgy, és utána majd a következő hölgy, a piros ruhás hölgy 

először. 

 

E. J. 

E. J. vagyok, a […]-ből. És ha már a Vörösmarty utcánál tartok, akkor legyenek szívesek 

megmondani, hogy a Kerületgazdát láttuk kint a Vörösmarty utca és a János utca sarkán, ott 

építke… vagyis lebontás van, és a járda az kegyetlenül néz ki, hogy mit intéztek ott, vagy egyáltalán 

intéztek ott valamit? Többször már, kétszer láttuk ott kint, és, és nem tudjuk, hogy miben állapodtak 

meg. Ahogy az udvaron bent olyan amilyen, de az utcán, hát az olyan borzasztó. És akkor még azt 

szeretném, hogy ez a terület, vagyis ez az oldal, ez marhára el van hanyagolva! Nem tudom miért 

ilyen mostoha ez a környék, de csak itt, itt a János utcán, ha megyünk itt a sportpályánál is, lógnak 

le az ágak, azt is egy kicsit a közterületeseknek kellene járkálni, és a Lidl Áruházhoz is, ha megyünk, 

ott a park előtt, ott is belógnak az ágak. Azt sem vágja le senki! Hát lehet, hogy nincs ember, de 

akkor az újságban fel kellene szólítani az embereket, hogy rakják a házuk előtt rendbe – vagy mit 

tudom én – valami ilyesmi. Hátha hatna rájuk. A második pedig az, hogy a kerületi újságban több 

tájékoztatást kellene, mert a lakóparkról, épül itt a lakópark, és semmit nem tudunk róla végül is, 

hogy itt mi zajlik. Örültünk neki, hogy a Lidl-hez a járdát megcsinálták végig, csak az a baj, ha esik 

az eső, akkor ott áll a víz rajta. Oda, oda kellene valami árok, vagy valami, hogy, hogy, hogy 

elfolyjon a víz, mert a járdán nem is lehet közlekedni, át kell menni a másik oldalra, mert ott áll a 

víz. A Határ út és a Rákóczi út sarkán, ugye, amikor átszállunk a 277-esről a 131-es buszra akkor a 

131-es busz megállójából nem lehet látni se a buszt, és a sofőr sem látja, hogy ott áll valaki, csak, 

ha kiállunk az úttest szélére. Ezt most valamelyik nap tapasztaltam éppen, hogy nem is láttam a 
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buszt, a busz sem vett észre, majdnem nem is állt meg. Ki kell állni egészen az úttest szélére. 

Úgyhogy ez van, köszönöm szépen! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm szépen, és akkor a hölgy! Tessék jönni! 

 

S. J. 

Jó napot kívánok! S. J. vagyok, a […]-ból. Két rövid témában szeretnék hozzászólni. Először 

mindenekelőtt Polgármester úrnak szeretném kifejezni az őszinte köszönetemet, amellyel lehetővé 

tette, azt, hogy a kertgondozásban segítsenek. Elnézést, ha meghatódom, de nekem ez nagyon 

fontos, mert sajnos allergiás vagyok a fű-, fafélékre. Úgyhogy, kérem, hogy a köszönetemet az 

illetékeseknek is szíveskedjen tolmácsolni. A másik ezzel összefügg, a Töltény utca […]-ben 

nemcsak az utcán, ilyen gaz van, hanem bent a kertben is. Kínaiak vették meg az ingatlant, 

körülbelül 2 éve a tulajdonos nincs ott, volt egy fél évig egy albán nemzetiségű bérlő, körülbelül 

ősz óta az sincs. Tudomásom szerint az Önök közterület-felügyelettel foglalkozó részlege ismeri a 

témát, el is kezdtek valamit intézkedni, de sajnos eredményt én, mint közvetlen lakó nem látom. És 

ez rettenetes nehézséget okoz számomra, mert nem elég, hogy ugye a saját kertemet, gondozásáról 

kell gondoskodnom, vagy, vagy segítséget igényelnem, hanem onnan is, egyszerűen az allergiás 

tünetek borzalmasak. Köszönöm! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm szépen! Fiatalasszony, tessék jönni! 

 

B. J. 

Jó napot kívánok, B. J., […]. Árpádföldi problémáim vannak. Négy darab, csak közlekedéssel 

kapcsolatos. 45 éve, mióta a dombon lakunk, nincsen buszunk fönt. Most a dombnak a nagy része, 

legalábbis az egyik fele, 70 és 80 éves közötti, a másik fele, fiatal vállalkozó 3 autóval, meg 

gyerekeket, hozzák, viszik. Mindenkit elgázolnak, senkit nem érdekel. Ugye a mamák jönnek föl a 

tankkal, amit a megtankoltak a Lidl-ben, Aldiban, és a piacon, és föl kell vinni, a tizenkilós 

banyatankokat a dombtetőre, meg még azon is túl. Nincsen fönn egyáltalán keresztbe járat, semmi. 

Össze kellene kötni lent valahol az Állás utca aljától, hogy még a 31-es, 174-es, meg a 46-os is 

esetleg hozzá tudjon kapcsolódni. Föl kéne a vinni a 75-öst  minibusszal, amilyen volt, csak elvették, 

az a picike, kis csöndes minibusszal bőven elég lenne, és itt lejönni a most, vadi új Csömörin, ami 

azért volt tök jó, hogy leszűkítették, mert most már a Cserkúton meg még arrébb jönnek le 120-szal 

száguldozva a csömöriek. Akik eddig is kikerülték, a lent a Szlovák utat, mert minek menjenek arra, 

mert hogy ott lámpa van, és az 30-as táblánál szépen bejönnek. Ma reggel ott, döcögött ott mögöttem 

végig, az 1 tonnás, kis biztos, hogy csömöri, mert máshonnan nem tudja behozni a sóderjét, föl a 

hegyre, mert ott nincsen ahol megtankolta volna, és ment végig tovább ki Palotára. És hogyha azok 

a csörgő-zörgő kis csotrogányok el tudnak jönni a Rozsoson, akkor biztos, hogy egy csöndes kis 

busz sem okoz olyan problémát, zajterhelést a lakóknak, hogyha 40 percenként egyszer megjelenik. 

Viszont ki tudják számolni a lakók, hogy mikor tudnak eljönni a piacról. És melyik buszt kell nekik 

elérni. Ez az egyik. A másik, most várjuk, hogy leszakad az ég ma, vagy nem. De hogyha leszakad, 

akkor a 2 hete már telefonált anyám, haza se gyere, mert nem fogsz tudni leszállni úgysem a buszról, 

a Szlovák-Csömöri sarkán, mert ugye ott az árok. Kettő, kettő választással ezelőtt volt utoljára 

kitakarítva. Azóta bokáig áll a víz, hogyha lezúdul a hegyről a víz. Ugye az eső, mert nincs, ami 
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elvezesse. Itt-ott vannak olyan átfolyók, amit már ugye a víz kimunkált magának, de a rendes árkok 

azóta sincsenek rendesen kitakarítva. Utána, hogyha fölmegyünk véletlenül a 31-sel, elérjük a 

Palotáról a talicskával a bevásárlást, akkor ugye körbemegyünk, este lerakja a dombtetőn a 31-es 

busz, az utolsó járat lerakja az embereket. Hogy őneki itt vége van a munkájának, meg az útjának. 

Ahelyett, hogy lehozná őket a domb aljába, ahol 7, azaz hét csatlakozásra tudna átszállni. Ott áll a 

szerencsétlen, fönt a sötétben, a hidegben, arról nem is beszélve, hogy szerintem vagy öt éve elvették 

onnan a buszmegállónkat, amit azóta várunk, hogy majd visszakapunk. Ne kelljen ott szarrá ázni, 

már bocsánat, de mire én kettő megállót hazagyalogolok a dombtetőn, hogy ne kelljen a 

hátizsákommal, a tíz kilós bevásárlásomat fölcipelni, körbemegyek, és vagy elkapott a vihar, vagy 

nem, de hogy ott nagyon szeretnénk, hogyha ott lenne végre újra egy buszmegálló, mert mire tavaly 

visszaértem vagy hazaértem, addigra úgy szarrá áztam, hogy a telefonom is tönkre ment.  Mert 

olyan viharok vannak. A webolda,… hát igen, ez volt, ez volt a negyedik, hogy elvitték ugye, meg 

hogy szálljunk le, le kellene vinni az embereket a domb aljába, mert ott mit csinálnak a puszta 

közepén? Mikor lent 7 csatlakozás is lenne. És itt a hölgy mondta, elmondta, hogy az újságból nem 

nagyon talál, vagy túl későn kapja az információt.  A weboldal használhatatlan. Múltkor, tavaly 

kerestem rajta a vízgyűjtő tartályokat, két óra után feladtam, betelefonáltam, hogy mondják már 

meg, hogy hol a bánatba lehet igényelni, mert azt is az újságban találtam. Most megkaptam az 

újságban, hogy lehet fát igényelni, fölmentem a netre, már megint nem találtam, akkor akadtam 

bele, hogy ja, itt ma közgyűlés van, meghallgatás, jaj, de jó, akkor végre, akkor legalább ide eljövök, 

mert az újságban ez sem volt benne. 

 

VALAKI 

De benne volt! 

 

B. J. 

Kerestem, végiglapoztam, és abban nem volt benne! Ott volt a faigénylés, ez meg nem. Úgyhogy 

egy kicsit egyszerűsíteni kellene a keresést a weboldalon. Hogy minél több formanyomtatványt, 

meg mindenféle egyéb információt el tudjunk érni.  Köszönöm! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm szépen! Akkor itt volt... Pillanat! Már aki még nem kérdezett, van, aki már kérdezett 

egyszer, de szeretne még egyszer! Itt, tessék parancsolni! Tessék jönni! 

 

VENDÉG 2. 

Köszönöm szépen! Én most nem mutatkoznék be. Három nagyon rövid közérdekű kérdésem van. 

Az egyik az, hogy mikor kezdődik a szúnyoggyérítés Sashalmon? A másik az, hogy készül-e valami 

rendelet a kerületben a közösségi rollereknek az elhelyezéséről? Ez a tir, ez a zöld, mindenhol szét 

vannak szórva. Múltkor buszmegálló felé szaladtam, és keresztben majdnem átestem a járdán. 

Tehát, erre kellene valami szabályozás. A harmadik pedig az, hogy a Jókai szakrendelőben ez a 

hétfő délutáni 5-kor nyílik meg a jelentkezés, az időpontfoglalás különféle szakrendelésekre. Tehát 

ott minden hétfőn 5 órakor 70-80, főleg idősebb ember áll sorba, hogy ennek tényleg így kell-e 

lenni? Azt hiszem, hogy az ultrahangra vagy a laborba, csak akkor lehet. Nagyon-nagyon sokan 

állnak sorba. Hogy ezen nem lehetne-e változtatni? Köszönöm szépen, ennyi volt. 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm szépen! Van-e még valaki, aki szeretne kérdezni? B. úr, akkor másodszorra, és akkor 

utána jönnek a válaszok! Ha nincs több kérdező. 
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B. J. 

B. J., [...]-es. Egy örömteli bejelentést és egy köszönetet szeretnék tolmácsolni. Itt a sarkon, a nagy 

esőzések alkalmával képződő ideiglenes csónakázó tó véglegesen megszűnt. Kicsit sokat vártunk 

rá, az igaz. Az ügy viccesnek tűnik, de ha én hajnalok hajnalán nem mentem volna ki a csónakázó 

tavat minden alkalommal lecsapolni, és a gyerekeket nem vezettem volna át kézzel a zebrán, mert 

nem lehetett átjönni a zebrán, ez egy komoly gond volt. Nagyon örülünk, ha egy kicsit sokat is 

vártunk rá, az ügy, a dolog elkészült. Egy rossz, szakszerűtlen oldallefolyónak a mélyebbre 

rakásával, és külön örömteli még, hogy Szatmáry László képviselő úr ebben az ügyben ugyanolyan 

szívósan segített nekünk, amíg az ügy befejeződött. Köszönöm! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm szépen! Még egy, másodszorra! F... úr, parancsoljon! 

 

F. S. 

Elfelejtettem valamit! Azt szeretném megtudni, mert most az Önkormányzatnál most is megy egy 

ügy, már egy éve, és semmiféle tájékoztatást nekem nem adnak. Mert azt mondják, hogy én nem 

vagyok ügyfél! Most azt szeretném, hogyha a Polgármester úr meghatározná, az én státuszomat, 

hogy én mi vagyok! Nem tudjuk! Na, most én így a hatóságot sem ellenőrizni nem tudja az ember, 

se semmit, hogy az ügy, hogy, hogy áll. Ez után tessék már utánanézni, mert nem ragaszkodok én, 

hogy ügyfél legyek, csak ahhoz ragaszkodok, hogy tudjam, hogy mit csinál a hatóság. Nagyon 

szépen köszönöm! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Van-e még valakinek kérdése, amit szeretne föltenni a mai közmeghallgatáson? Ha ilyen 

nincs, akkor igyekszem választ adni.  

F. úrral kezdjük, mert ő volt az első, és az utolsó kérdező is. A szomszéddal kapcsolatos 

panaszáról, én nem tudok itt Önnek tájékoztatást adni, egyrészt egy hatósági ügy, másrészt egy 

személyes dolog, hát itt azt a nagyközönség számára csak ne mondjam el. Amit utoljára tetszett 

kérdezni, hogy ki az ügyfél, és ki nem. Ez megint hatósági ügy, ez egy nagyon bonyolult, 

jogszabályokkal alátámasztott dolog, hogy ki lehet ügyfél, és ki nem lehet ügyfél egy ügyben. Még 

akkor is, ha esetleg, ha Ön panaszolta be a szomszédot, vagy bármi ilyesmi történt. Én is 

megtanultam, hogy attól még nem vagyok én ügyfél, hogy én bepanaszoltam. Én azt javaslom, hogy 

a közmeghallgatás után Jegyző úrral egyeztessen ebben az ügyben, és akkor meg tudja mondani 

Jegyző úr, hogy Ön, hogyan juthat információhoz, ha egyáltalán juthat-e, ebben az ügyben 

információhoz. Kicsit messzebbről kezdem. Önnek igaza van abban, hogy változott az építési 

szabályzat, és amit akkor már nem lehetett négyet, mondjuk 3 lakást lehetett volna építeni, a helyett 

most már csak egyet lehet az Ön nagy telkén. Igaz, hogy az egy hosszú telek. Én azt ígértem, amikor 

a lányával volt bent, hogy változtatunk ezen, mert a Magtár utca az még nem egy beépült rész, és 

ott visszaállítjuk azt a lehetőséget, hogy legalább kettő lakást lehessen építeni a telken.  Ez 

folyamatban van. A helyi építési szabályzatot a Képviselő-testület már megtárgyalta, rengeteg 

egyeztetési forma van, és nagy valószínűséggel, ősszel el is fogadjuk. Tehát idén, ősztől ön már fog 

ott tudni építeni két lakást azon a telken, ami most az öné. Többet nem fog tudni, de többet nem is 

ígértem. Villanyoszloppal kapcsolatban ugye a villanyoszlop áthelyezés, láthatólag egy egyszerű 

ügy lenne, de a villanyoszlop nem a mienk. Szász alpolgármester úr is bólogat nekem, hogy ő rajta 

van ezen az ügyön, de ami nem a mienk, ahhoz nehezen tudunk hozzájutni, hozzányúlni, és nagyon 

nehéz ahhoz szerezni engedélyt valaki mástól, de Szász alpolgármester úr rajta lesz az ügyön, és 

meg fogja oldani.  

Egy hölgy az István király utca - Lőpor utca sarkáról, a csodasövényünk miatt érdeklődött. 

Ugye amit az Ikarus sportpálya kerítése mellé helyeztünk ki annak idején, és hát egy ideig nem 

nagyon nőtt a sövény. Aztán rájöttünk, hogy azt vágni is kell, ahhoz, hogy nőjön, de, most már a 

sövény nagyra nőtt, ahogy tetszett mondani, és eltakarja a fákat. Én majd megkérem a Kerületgazda 
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Szolgáltató Szervezetet, hogy nyírja a jövőben. Ugye hivatalosan ezt elvileg a Sportegyesületnek 

kellene. Ugyanúgy, ahogy minden lakónak kellene a saját háza előtti területet karbantartania, vágni 

a füvet, kigazolni az árkot, meg minden más egyebet, ugyanúgy, neki kellene, de most akkor 

megcsináljuk a Kerületgazda bevonásával, jó?  

D. Á., [...] utca. A stranddal mi a helyzet? A helyzet változatlan. Most is magántulajdonos 

kezében van a strand. Annak idején, nem is tudom, talán covid után már, vagy a covid alatt 

fölmérette az Önkormányzat, készíttetett rá értékbecslést, mert szerettük volna megvenni azt a 

területet. Fejből mondom, nem biztos, hogy pontos a szám, de körülbelül 200.000.000.-Ft körüli 

értéket hozott ki az értékbecslő. Ezt a tulajdonossal le is ültem tárgyalni, ő meg körberöhögött, és 

azt mondta, hogy szerinte 2,5 milliárdot ér. És ő annak, az alatt nem fogja nekünk eladni. De 

mondtam, hogy hát ez egy hivatalos értékbecslés, hivatalos értékbecslő értékbecslése, tehát… De, 

hogy oda potenciálisan egy csomó mindent lehetne csinálni – szerinte. Ennek azért volt – hogy 

mondjam – egy alapja is, amit az Úr mondott, hiszen nem tudom, emlékeznek-e rá, amikor a 

Fővárosi Önkormányzat a budapesti építési szabályzatot módosította, akkor a kerületnek ugyan nem 

küldték meg, illetve megküldték véleményezésre az előterjesztést, de akkor még nem szerepelt az 

benne, hogy a strand területét a jelenlegi rekreációs zöld övezetből egy pláza építési gazdasági 

övezetté minősítenék át. Úgy már lehet, hogy ér 2,5 milliárdot. Ügyesen megpróbálták megkerülni, 

lakossági észrevételként próbálták ezt becsempészni, utána volt egy kis fölháborodás a környék 

lakóiban meg a politikai pártok képviselőinél, és akkor végül Karácsony főpolgármester úr 

visszakozott, és akkor ez nem került bele. Megpróbáljuk majd megint a tulajdonost megkeresni, de 

neki az a fixa ideálja, hogy azon a telken egyébként olyan kutak vannak, vagy olyan kutakat lehet 

ásni, ahol, hát ahogy ő mondja, ásványvíz minőségű vizet lehet fölhozni, és ő majd palackozza ezt 

az ásványvizet, és ő ezért nem válna meg. Ugye ma, Magyarországon csak úgy, magántulajdonnak 

elvenni csak közérdekből lehet, az is egy bonyolult kisajátítási eljárás során, de szerintem ez a terület 

majd szükséges lesz a HÉV-metró összekötésénél egy felüljáró részére, és akkor majd megoldódik 

ez a probléma. A kutakkal kapcsolatban Jegyző urat kérem meg majd, hogy válaszoljon, mert az 

elmúlt időszakban számos változás van, jó irányba ment el a dolog. De, hogy pontosan melyik 

irányba, ezt majd el fogja ő mondani.  

B. úr Csömöri útról. Ingatlan panama. Hát nézze, én arról nem tudok mit mondani, meg én 

azért felelősséget nem tudok vállalni, hogy egy magát közszereplőnek gondoló ember miket írogat, 

és mit szór be egy postaládába, vagy akár az összes postaládába. Ez legyen az ő felelőssége! A 

valóság az, hogy az Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy szeretne 

Rákosszentmihályon bölcsődét építeni. Erre hozott is létre Szatmáry László képviselő úr javaslatára 

– ha jól emlékszem – egy bölcsőde építési alapot, amibe bizonyos összegeket belehelyezett az 

Önkormányzat. És néztük azt, hogy milyen, olyan területek vannak, ahol lehetne bölcsődét építeni. 

És éppen eladó lett itt, ettől az iskolától a szomszéd telek. Egy kicsike kis Erik utca választja el az 

Iskola utcába egy ingatlan. És valóban az egyház árulta ezt az ingatlant, és az Önkormányzat akkor 

csináltatott rá egy értékbecslést, csináltatott az egyház is, és ez az érték közel azonos volt, de végül 

elfogadta az egyház az Önkormányzat által készített értékbecslő valamivel alacsonyabb értékét, és 

ezt vásárolta meg két részletben a kerületi Önkormányzat annak érdekében, hogy itt majd bölcsődét 

– nem óvodát – bölcsődét akar nyitni. Mert óvoda van Szentmihályon, de Szentmihály a XVI. 

kerület legnagyobb területű városrésze, és nincsen bölcsőde. Ugyan vannak bölcsődéink, meg most 

is, talán a jövő hónapban elkezdődik egy bölcsőde építése a Lándzsa utcai lakótelepen, a volt 

munkaügyi központ helyén. Bölcsődei férőhely hiányunk van, de ezen a területen egyáltalán 

nincsen, úgyhogy amikorra majd ezt befejeztük, akkor nekiállunk majd ennek az épületnek is. Az, 

hogy az újságban azt tetszett, vagy ebbe a szórólapba azt tetszett olvasni, hogy de hát az uszoda 

helyreállítására kellene a pénz. Valóban az uszoda helyreállításra kell a pénz, de a kettő nem zárja 

ki egymást. Nagy reményeim szerint talán már ősszel elindulhat az uszodának az újjáépítése. Sajnos 

még mindig nincsen tűzvizsgálói jelentés, pedig, most már, több, mint 4 hónap eltelt a tűzeset óta, 

és elvileg egy hónapjuk van arra, hogy, hogy megmondják, hogy mi történt, vagy... De ezt tudják 

hosszabbítani, és most hosszabbították is, szakértőket vontak be, meg mindenféle ilyesmi történt. 

Én nagyon remélem, hogy előbb-utóbb most már pontot tesznek ennek az ügynek a végére! Mi 
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egyébként, mint önkormányzat, a felújítási tervet, azt már készíttetjük. Ott ugyanazt a szerkezetet 

fogjuk helyreállítani, ami volt. Nyilván, a biztosító is ezt fogja fizetni. Tehát ő ki is jelentette, hogy 

a helyreállítást fizeti, de ugye volt egy olyan vállalása a kerületi Önkormányzatnak, hogy a 

Szentmihályi uszoda mellé is strandot fog építeni, úgyhogy most, ha már így alakult, hogy leégett 

az uszoda, akkor már a strand építéssel együtt fogjuk újjáépíteni az uszodát, és mondom, reményeim 

szerint ez év ősszel el is indulhat ez az építkezés.  

Sz. H.-nak sok kérdése volt. Főleg olyanok, amik a társasházi közös képviselet ellátásából – 

gondolom H., mert, hogy te ezt csinálod – abból adódik. Erzsébet-ligeti parkolási probléma: ugye 

annak idején, amikor az Erzsébet-ligetet fölújította az Önkormányzat, legalábbis a közterületeit, 

akkor is lakossági fórumot tartottunk arról, hogy akkor hogyan, és mi módon legyenek a parkolások. 

A lakossági fórumon a tervekkel ellentétben a lakók azt kérték, hogy ne legyen plusz parkoló a zöld 

felület kárára. Ezt az Önkormányzat meghallgatta ezt a kérést, és nem épített plusz parkolókat. Pont 

az általad is reklamált házak mögött lehetett volna kialakítani parkolókat, de ezt akkor, az ott lakók 

nem kérték. Mi akkor is jeleztük, hogy nagy valószínűséggel ez probléma lesz, és parkolási 

problémák lesznek. Az ott lakók ennek ellenére arra szavaztak, hogy nem kérik ezt a parkolót. Az 

már csak hab a tortán, hogy legnagyobb ellenlábasa ennek a plusz parkolónak azóta elköltözött arról 

a területről. De minden esetre nálunk a demokráciában hiszünk, hogyha a többség úgy döntött, hogy 

oda ne építsünk parkolót, akkor nem építettünk oda parkolót. Abban van igazság, hogy ugye amikor 

jövünk be a Bökényföldi útról mindenki arra megy, mert ugye ez is a lakossági tervismertető része 

volt, hogy egyirányúsítva legyen az út, mert ugye a problémát mindig egyébként a színház melletti 

parkolás meg kétirányú forgalom jelentette a lakók számára, mert ugye nem nagyon fértek el 

egymás mellett. Főleg úgy, hogy mindkét oldalt parkoltak, és ezért lett egyirányúsítva a forgalmi 

rend. De elvileg ez egy díszburkolatú út, amin nem kellene, hogy száguldozzanak az autók. Persze 

tudom, hogy nem ezt teszik, mert lopni sem szabad, azt mégis szokták ezt máshol csinálni. Az, hogy 

most ott legyen egy fekvőrendőr ezen a területen, ez meggondolandó! De majd a lakókat 

megkérdezzük, hogy ezt szeretnék-e ott a fekvőrendőrt a házuk előtt vagy nem! Én nem vagyok 

ellene, mert egyébként a színház melletti úton 4 darab fekvőrendőr van, tehát hozzászokhatnának. 

Annak idején, szintén a lakosság kérése volt, és én azt gondoltam, hogy ez egy jó kérés, és 

teljesítettük is, hogy ugye tájékoztató táblákat rakjunk ki az Erzsébet-liget bejáratához, hogy hol 

vannak parkolóhelyek, ’hisz a színház ott talán a leglátogatottabb intézmény, és persze együtt kell 

élni a lakóknak meg a színháznak. Ezt meg is tettük, és valóban a Dióssy utca felől, még talán a 

legnagyobb rendezvények idején is van szabad parkolóhely. Hogy ezt annak idején még – nem is 

tudom –, talán a legelső önkormányzati ciklusban alakította ki az Önkormányzat, ezeket a magas 

szegélyeket. Én is rámentem múltkor egyre, amikor ott parkoltam, a Vingardium alatt,  annak az 

átépítése szerintem azt a problémát fölveti. Most nem esküszöm meg rá, de mintha az nem kerületi 

önkormányzati tulajdon lenne.  Mintha a fővá… Á, most már egyetemé! Tehát a Külker főiskola – 

most már egyetemnek – lenne a területe, de ebben nem vagyok biztos, de utána fogok ennek járni! 

Ha lehet ott valamit csinálni, akkor fogjuk javítani majd ezt! Az átjáró lámpasor. Ez régi történet. 

Szerintünk egyébként az ELMŰ üzemelteti. Tehát, annak idején, amikor a felújítást csináltuk... Jó, 

ő szerintük nem! Én már többször futottam ilyenbe bele, hogy hogy az ő térképükön nem szerepelt, 

aztán egyébként, mégiscsak, és aztán, amikor jött egy másik ember, aki a térképek gazdája volt, az 

megmutatta. Pont ilyen volt például a piacon, a piac felújítás során volt egy bekötő vezeték, a 

mostani rendezvényház felé a Margit utcából egy fél vezeték, tehát le volt dugózva a vége,  de azért 

nyomás volt benne,  és el is durrant, amikor csinálták a piac kivitelezését. És akkor is azt mondta a 

Vízművek, hogy neki nincs ilyen, aztán jött egy másik ember a Vízművektől, és mondta, hogy 

mégiscsak van neki ilyen. Minden esetre az jó lenne, hogyha az működne, úgyhogy ez ügyben 

lépéseket fogunk tenni, hogy ezt vagy az ELMŰ vagy az Önkormányzat megcsinálja. A közművek 

viszont ugye annak idején, amikor a lakók megvehették az ingatlanokat, akkor ezzel a 

közműhelyzettel vették meg. Ami nem jó, én ezt értem, de az sem feltétlenül jó, hogy, hogy az adott 

területen belül a lakóknak kell ezt a közműkarbantartásokat elvégezniük. Itt a megoldás talán az 

lenne, hogy a közmű szolgáltatók számára adnák át a lakók. Ebbe jogi segítséget kértél H., ezt 

igyekszünk megadni, jó?  
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D. Cinkotáról. Mostohagyerek szerinte Cinkota meg a környék. Szász úr azt mondja, hogy 

erre ő szeretne majd válaszolni. Én néhány dolgot azért elmondanék! Hol van? Bocsánat! Ott van! 

Hogy mennyire nem mostohagyerek Cinkota, arról talán az összes településrészünk közül egyedül 

Cinkotán építettünk új orvosi rendelőt. Mindenhol máshol lassan csak a régit újítottuk föl. Cinkotán, 

a városközpontban létrehoztunk egy újat. Bizonyára hallott róla, de ha nem, akkor elmondom, hogy 

Cinkotán elfogytak a földutak, már egyetlen egy földút sincsen. Míg Szentmihályon például van. 

Ettől még Szentmihály nem mostohagyerek. De számos beruházás és fejlesztés volt Cinkotán. Amit 

Ön jónak tartana, hogy legyen valami központ, ahol össze lehet jönni, rendezvényre, ilyen pont az 

Ön által említett épület, ott abba a háromszögben, a Vidámvásár–Batthyány Ilona, és azon a kis 

szakaszon van. Az egy Civil Háza az Önkormányzatnak, azt egy civil szervezet üzemelteti, 

kifejezetten azzal a céllal, hogy ott közösségi rendezvényeket tartsanak. Sajnos a Civil szervezet 

motorja Dernovics Mihály Kerületért kitűntetett fiatalember, mondanám azt, de nem is volt annyira 

fiatal, elhunyt, és ahogy ez szokott lenni, ha a motor, ha a motor tönkremegy, hogyha így autós 

dologgal, ameddig meg nem sikerül szerezni, szerelni a motort, vagy újat találni, addig ez ez nem 

annyira, nem annyira jól működik. Bár Dernovicsné Tanács Anna viszi tovább ezt a dolgot. Én 

például voltam március 15-i sétán vagy Petőfi Emléktábla avatáson is Cinkotán, meg Szász úr is 

mondta, hogy rendszeresen, hogy minden évben van disznóvágás egyébként, a Tájházban. Tehát 

ezek szoktak lenni. A Községháza másik fele, amire tetszett utalni, az sajnos magántulajdonban van. 

Itt az Önkormányzat sokáig pereskedett, mert az MHSZ-tulajdon volt. És egy bizonyos H. T. nevű 

úr ügyes, szerintem jogszabályba ütköző, de végül is a bíróság ezt csak részben állapította meg, 

ügyes trükkel, megszerezte ennek az ingatlannak a használati jogát azzal, hogy neki van egy 

kézilabda egyesülete, a HORT SE, és megengedte az MHSZ nem létező tagságának, hogy az ő 

egyesületébe ingyen kézilabdáznának, cserébe ő meg használja az épületet. H. úrral én nagyon 

nagyon-nagyon sokszor tárgyaltam, arról, hogy az Önkormányzat megvásárolná ezt az ingatlant, de 

hasonlóképpen, mint a cinkotai strand tulajdonosához, ő nem úgy gondolja, hogy a piaci értéken 

szeretné eladni ezt, hanem mondjuk a kettő – háromszorosáért ezt a területet. Ráadásul az még csak 

hab a tortán, hogy valószínűleg nem is tudja ő ezt az ingatlant értékesíteni. Nemcsak azért, mert... 

Mindegy! Nem csak azért, mert szerintem nem az övé jogilag, de mindegy, egy jogszabály szerint 

vagy papír szerint az övé, hanem azért is, mert ugye a HORT SE-re ugye ő állami támogatást vett 

föl és TAO támogatásból rengeteg buszt vásárolt, amit ugye Ön lát, hogy ott parkolnak, ez mind a 

sportegyesületé. Én nem tudom, 6 vagy 8 ilyen busza van, de az nyilván az egy meghatározott 

telephelyen kell neki ezt, és ezt a telephelyet jelentette be. Tehát valószínűleg ő sok évig ezt még 

nem is tudja eladni, hogyha még akarná, akkor sem. A zsidó temetővel illetve, az összes többi 

dologgal kapcsolatban Szász alpolgármester úr fog válaszolni, de majd csak Jegyző úr után.   

E. J., ha jól írtam föl, [...] utcából. Igen! Jól mondtam a nevét! A Kerületgazda, hogy mit 

csinál ott... Hát sok mindent csinál a Kerületgazda. Azok elég gyakran jelentkeznek valahol. De az 

utca, tehát, hogy mindenkinek a saját háza előtt rendet kell vágni. Ezt talán ön is mondta. Erre annak 

idején talán egy éve, másfél éve, a Kerületgazda Szolgáltató... A közterület-felügyelők végigjárták 

a kerületet, és mindenkinek bedobtak, akiknek nem olyan volt a rendezett a közterülete, egy-egy 

papírt a postaládájába. Sőt! Rá is ragasztottak valami papírt a postaládára, vagy a kapura, hogy itt 

valamit kell majd csinálni. Ez viszonylag jól sikerült akció volt, de hát ahogy Ön is mondja, a 

növények nőnek, úgyhogy szerintem majd a Jegyző urat megkérem majd, aki a közterület-

felügyeletnek a főnöke, hogy akkor megint rendelje el ezt a közterület-felügyelőknél, hogy járjanak 

körbe. De szerintem is nagyobb rendet és tisztaságot kellene itt tartani és ebbe közös felelősségünk 

az, hogy rávesszük erre az embereket.  Hát a kerületi újság nem jön, igen! Sajnos ez nagyon-nagyon 

probléma, máshol is és a kerületben is A járdát, ami a Lidl-hez megy, ahol tócsa van, azt 

megnézetem. Jó? A Rákospalotai határút –Rákóczi út sarkán levő buszmegálló, más is kérdezte, a 

buszvárókat. Meg a buszmegállókat. Ugye az nem a kerületi Önkormányzathoz tartozik, csak a 

kerületi Önkormányzat tulajdonában levő közterületen.   Ott a kerületi Önkormányzat mindenhova, 

ahova fizikailag elfért, csinált buszvárót, de a Fővárosi Önkormányzat tulajdonában levő területen 

nem tudunk, és a Fővárosi Önkormányzat nem csak, hogy nem hajlandó fedett buszvárót kiépíteni, 

de azt sem engedi a kerületi Önkormányzatnak, hogy a mi cégünkkel, akivel nekünk szerződésünk 
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van, azzal építtessünk oda buszvárót. Úgyhogy mindenki, aki a buszváró ügyében joggal 

panaszkodik, mindenkinek azt mondom, hogy tessék elmenni a Fővárosi Önkormányzat 

közmeghallgatására, ott elmondani, vagy a Főpolgármester úrnak írni levelet. Az én leveleimre nem 

reagál, lehet, hogy az önökére majd fog reagálni.  

[...] utcából S. J., ha jól mondom. Igen! Köszönöm a köszönetet a Kerületgazdák nevében, 

majd átadom nekik! A Töltény utca [...]., az megint egy, egy ilyen szomszéd ügy, amivel itt nem 

fejteném ki, de azt tudni kell, hogy a hatóság az fölszólíthatja a kertszerű állapot helyreállítására a 

tulajdonost. Ha ezt nem teszi meg, többszöri fölszólítás, többszöri bírságolás után sem történik 

semmi, akkor a hatóságnak lehetősége van arra, hogy úgynevezett kényszerrendezést rendeljen el. 

Ilyen történt a XVI. kerületben, nem egy helyen.  Legutóbb talán, pont itt a Csömöri úton, ott a [...] 

melletti ingatlanon volt ilyen kényszer – hát nem kaszálás – hanem kényszerrendbe tétel. Teljesen 

érdekes volt a dolog, abból a szempontból meg, megdöbbentő is, hogy amikor ugye nem reagált a 

tulajdonos semmire, semmilyen levélre, sehova nem ment el, és amikor a Kerületgazda ott megjelent 

nála, akkor kiderült, hogy ott tényleg él valaki. Nincsen semmilyen papírja, semmilyen papírt nem 

hajlandó elfogadni, semmilyen segítséget nem hajlandó elfogadni, de akkor ott rendet kellett 

tennünk. De ennek, Jegyző úr azt mondta nekem, hogy utánanéz.  

[...]-ből, elnézést, a nevet nem írtam föl! A hölgy. Nincsen busz Árpádföldön, valóban! Ugye 

az, hogy merre jár busz, az a kerületi Önkormányzat maximum javaslatot tehet rá, ugye ez a ővárosi 

önkormányzat, illetve annak a cégének, a BKK-nak, illetve a BKV-nak a feladata. Annak idején, 

amikor ott épült árpádföldinek mondott, de egyébként Cinkotán levő lakóparkok, akkor lakossági 

fórumot tartottunk, hogy jöjjön-e a busz oda föl a lakóparkokba. Tehát, hogy ott a Budapesti úton 

jöjjön-e föl, aztán menjen le. És az ott levő lakók ilyen, nem is tudom, 150 versus 2 arányban 

leszavazták ezt.  Tehát kifejezetten nem kérték, hogy arra menjenek buszok. Én tudom, hogy... 

Tudom, hogy Ön más utat mond, csak mondom, hogy valószínűleg a Budapesti Közlekedési 

Központ vagy a BKV hasonlóképpen fog eljárni. Tehát meg fogja kérdezni a lakókat, hogy 

egyáltalán van-e ott értelme, kívánják-e, hogy arra járjon-e a busz. Ha gondolják, én szívesen 

kezdeményezem ezt, csak utána ne az legyen, hogy végül jár a busz és akkor ön ezt szerette volna, 

a 40 másik ember meg nem. Mert ugye azt senki nem szereti, hogyha a háza előtt jár a busz. Én 

értem a dombra felmenni egyre nehezebb, minél idősebb az ember. Ezzel egyet is értek, nem 

véletlenül csinálja az Önkormányzat a Nyugdíjasok Segítő Szolgálatát, meg szállító szolgálatát, ahol 

elvisszük bevásárolni a nyugdíjasokat önkormányzati kisbusszal, háztól, házig. Fölveszik a háznál, 

elviszik a piacra vagy az Auchanba, majd hazaviszik.   Tehát, erre van lehetőség. Ez ingyenes. Nem 

kell érte fizetni. Csak jelentkezni kell rá. A Szlovák út-Csömöri úti közötti árok takarítás: Hát az 

szomorú, hogyha ilyen sok ideje nem volt, ez a Fővárosi Önkormányzat feladata, ugye mind a kettő 

út az ő kezelésében van. Én jelezni fogom Főpolgármester úrnak, hogy itt kellene valamit lépnie. 

Teljesen logikus érvelés, amit tetszett mondani, hogyha a 31-es busz megáll a dombon, és ott van a 

végállomás, és nyilván ott nem fog éjszakázni a busz, hanem elmegy a garázsba, hogy akkor 

legalább, a főútig lejön, addig vigye még el az embereket. Én ezt javasolni fogom, a Főpolgármester 

úrnak. Reméljük, meghallgatja ezt a kérését a lakóknak. A kerületi újság hol jár, hol nem. Valóban. 

Az Önkormányzat weboldalát igyekszünk fejleszteni és van benne keresés. Tehát  eddig a legtöbben 

megtalálták, amit kerestek, a, én most nem kerestem rá a dologra,  de szerintem meg lehet lelni, de 

mindenesetre megnézzük, lehet, hogy ezen lehet még mit javítani.  

Volt egy kék felsős hölgy, aki a nevét nem mondta, itt 3 kérdése volt. Szúnyoggyérítés. A 

szúnyoggyérítés a Katasztrófavédelem feladata. Mi mindig jelezzük a katasztrófavédelemnek, hogy 

igény lenne arra, hogy gyérítsék. Sashalmon egyébként nem olyan régen volt. Én is meglepődtem, 

mert én sem tapasztaltam, de volt papíron szúnyoggyérítés. Én már láttam is olyan autót, amiből 

ilyen füstöt fújnak, tehát olyanok szoktak járni. Jelzem a Katasztrófavédelemnek, hogy újra szükség 

lenne rá. Közösségi rollerekkel kapcsolatban készül szabályozás. ugye van egy fővárosi szabály, 

csak a fővárosi szabály kellően megengedő a külterületen, tehát konkrétan nem ad szabályozást. 

Szász József alpolgármester úr van megbízva ennek a projektnek a vitelével, szerintem már a 

következő képviselő-testületi ülésen lesz ebbe szabályozás. A Jókai szakrendelőben, hogy minden 

hónapban ugye fölnyitják a következő hónapra levő foglalási időket, és hogy ez miért délután ötkor 
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van, és miért személyesen lehet ezt csak csinálni, én ezt rákérdezek a szakrendelő vezetőjére. Azt 

azért tudni kell, hogy viszonylag jól állunk, már abból a szempontból, hogy viszonylag rövid a 

várakozási idő a Szakrendelőben. És nem tudom, mennyire tudják, de ugye a legtöbb helyre beutaló 

kell. Ha Ön elmegy a háziorvosához, és a háziorvos úgy ítéli meg, hogy Önnek sürgős ellátásra van 

szüksége, akkor ad úgynevezett sürgősségi beutalót.  És akkor aznap bemegy a szakrendelőbe és 

aznap ellátják Önt. Ha a háziorvos nem akarna sürgősségi beutalót adni önnek, bármilyen okból, én 

már hallottam ilyet, akkor érdemes elmenni szintén a Jókai szakrendelőbe, csak másik oldalról van 

a bejárata, a kerületi sürgős ellátásnak. Ami a 0-24 óráig nyitva van, oda be tetszik menni, és akkor 

ott kap ellátást ez ügyben.  

És azt hiszem minden kérdésre válaszoltam. És F. úrnak és B. úrnak a második kérdésénél. 

B. úrnak köszönjük a türelmét a Csömöri úti esővíz elvezető megoldása érdekében, bár ez is 

Fővárosi önkormányzati feladat lett volna, de előbb-utóbb idáig is eljutottunk. És akkor Jegyző 

úrnak adok lehetőséget, és aztán Szász alpolgármester úrnak.     

 

DR. CSOMOR ERVIN 

Köszönöm szépen! Kutakkal kapcsolatban annyit tudnék mondani, hogy múlt héten fogadta el a 

Parlament a jogszabályt, amely bizonyos műszaki feltételek megléte esetén, rendkívüli módon 

leegyszerűsítette, sőt! 2024. január 1-jéig létesítendő kutak esetében jelentős változást fog jelenteni. 

Mivel ez négy műszaki feltétel, mélység, vízhozam, vízzáró réteget érintő szabályozás, erre nézve 

fogunk egy részletes tájékoztatást adni, mind az újságban, mind pedig az Önkormányzat honlapján 

úgy, hogy ezt az emberek is megértsék, hogy ezeket a kicsit bonyolult műszaki dolgokat, hogy 

milyen esetben kell, és milyen esetben nem kell. Ami várható, hogy az eddigi jelentős számot 

nagyon-nagyon le fogja redukálni ez az új jogszabály változás. Úgyhogy figyeljék majd az 

Önkormányzat honlapját, illetőleg az újságot, mert ebben lesz részletes tájékoztatás. Egy pár héten 

belül. Köszönöm! 

 

SZÁSZ JÓZSEF 

Köszönöm szépen! Számomra most már világossá vált, hogy mi okozza ezt a problémát. Ugye itt 

többen említették, hogy a kerületi újság nem jut el nagyon sok helyre. Ezt mindig Mészáros Tibor 

főszerkesztő úrnak jelezzük, állandóan harcban áll a terjesztőkkel, úgyhogy ez való igaz, ez a 

probléma. De ugyanakkor én É.-val sok mindenben vitatkoznék. Ugye kezdem azzal, hogy ugye 

Cinkotán nincs ABC. Összeszámoltam, öt ABC van Cinkotán, ahol lehet vásárolni. A Tabódy Ida 

téren, ugye a Gimnáziumnál, a Vidámvásár utca sarkán, a Bugac téren, a Magtár utcában és most 

legújabban kb. 2 hónapja nyílt meg az ABC a túloldalon az Etelköz utcában, a Honfoglalás 

lakóparkban. Tehát öt működő ABC van. Lehet, hogy az kevés, én nem tudom, ebben én mindig 

harcban állok a feleségemmel, ő tud pénzt költeni. De lehet, hogy ez sok, lehet kevés, én ezt 

elegendőnek tartom.  Az, hogy nincsenek rendezvények a Tájházban, hát én azt látom, hogy hát 

lehet, hogy nem hetente, kéthetente, de hogy havonta biztos, hogy vannak rendezvények.  Én erről 

a Facebookon, rendszeresen e-mailben kapok tájékoztatást. Én azt tudom, hogy sokan nincsenek 

fönn a Facebookon, de pont ezért, mert a nyomtatott sajtónak a terjesztése ilyen rossz, én azért úgy 

látom, hogy ezeken a rendezvényeken azért egész szép számmal megjelennek. És, és nem feltétlenül 

csak cinkotaiak, de cinkotaiak is. A Tabódy Ida tér rendezetlenségéről. Én pont ma jöttem el arra, 

ugye a Tabódy Ida tér. Maga a Tabódy Ida térnek a táblája elég ramaty állapotban van, aztán pont 

a héten került ki az új tábla, és körülbelül két hónappal ezelőtt volt egy hatalmas rendrakás a szintén 

a Tabódy Ida téren. Ugye ott visszatérő probléma volt az ott parkoló, ott parkoltatott autók, amit 

egy huszáros vágással sikerült elvinni onnan, és egyúttal az ott parkoló autók miatt nem tudtuk ugye 

a parkolót takarítani, ez sikerült. Itt szeretném megjegyezni, hogy a múltkori testületi ülésen 

született egy hiátust kitöltő rendeletünk. Mégpedig az, hogy mostantól kezdve a közterület-

felügyelet a közterületen parkoló olyan rendszámos autókat is el tudja vinni, aminek a papírjai 

nincsenek rendben. Eddig erre nem volt lehetőség, úgyhogy talán ebben az ügyben is sikerül előre 

lépni, és a közterület-felügyelet hathatós segítségével ezek a közterületi autók is eltűnnek. A zsidó 

temető kapcsán: én most voltam arra, csillog-villog a zsidó temető, le van nyírva a fű, ki van gazolva, 
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úgyhogy lehet, hogy más, lehet, hogy 2 héttel ezelőtt jártál arra, én pedig egy héttel ezelőtt, és rend 

van. Nem, nem gazos az a, az a tér. Tájház működéséről beszéltem. Ja, Georgina Idősek Otthona! 

A Georgina Idősek Otthona az a Fővárosi Önkormányzatnak volt a tulajdona, és körülbelül két évvel 

ezelőtt, decemberben eladta a Fővárosi Önkormányzat. Ugye a kerületi Önkormányzat, amennyiben 

időben értesül erről és a megfelelő kerettel rendelkezik, akkor lett volna elővásárlási joga. Én nem 

állítom, hogy a Fővárosi Önkormányzat direkt így ütemezte ennek az ingatlannak az eladását, de 

valamikor, talán pont két ünnep között, de lehet, hogy nem pont a két ünnep között, hanem 

valamikor karácsony előtt tudta meg az Önkormányzat a hivatalos értesítésből, hogy ez az ingatlan 

eladó. Lehet, hogy rosszul emlékszem, lehet, hogy rosszul emlékszem…  

 

HANGZAVAR 

 

SZÁSZ JÓZSEF 

...Lehet jelentkezni, de én most azt állítottam, hogy év végén volt, decemberben ez a, ez a szavazás, 

amikor... Akkor tudta meg a kerületi Önkormányzat, és akkor természetszerűleg már ez az összeg 

nem állt rendelkezésére, hiszen év vége, év vége volt. És egy magánvállalkozó vette meg ezt az 

ingatlant. Egy kicsit féltünk tőle, tudom, mert én majdnem szembe lakom ezzel az ingatlannal, kicsit 

féltünk, tőle, mert ez a vállalkozó eljött a Gazdasági Bizottságnak az ülésére, és ott többek között 

arról is nyilatkozott, ami ugye ezt a szót hallva, a cinkotaiak hátán feláll a szőr, hogy munkásszállót 

akar ott csinálni. Erre rákérdeztünk, és utána mondta, hogy többek között ő a tulajdonos képviselője, 

a saját cégének az alkalmazottait akarja elhelyezni ott. Én annyit tudok erről az ingatlanról most 

elmondani, hogy végre van gazdája. Megmondom őszintén, én is féltem tőle, de azóta rend van, 

lefestették a kerítést, lenyírták a füvet, fölraktak napelemet, lefestették az ajtókereteket, és akik ott 

laknak, azok tán’ tavaly, tavaly év végéig ilyen ukrajnai, illetve kárpátaljai menekültek voltak, de 

gyerekes családok. És ők is rendbe voltak. Tehát nem zajongtak, nem volt részegeskedés. És most 

beszéltem az ott lakó idős hölggyel, és azt mondta, hogy ez ki van adva az ott lakóknak. Főleg az 

ott dolgozóknak a feleségei és családjai laknak ott. És hétvégén, amikor nincs munka, akkor jön 

haza az ember, és mondta a tulajdonos, abban a pillanatban, hogyha részegeskedés van, akkor ki 

vannak rúgva.  Úgyhogy én csak jót tudok ebben a pillanatban itt elmondani. Az tény és való, hogy 

ez a Fővárosi Önkormányzat tulajdona volt és idősek otthona volt. A Főváros, még valamikor a 

kétezres évek elején, de lehet, hogy még korábban fölszámolta ezt az idősek otthonát, azóta lakatlan 

volt, és most, 2 évvel ezelőtt eladta.  Köszönöm szépen! 

 

KOVÁCS PÉTER 

Köszönöm szépen Mindenkinek, hogy eljött a mai közmeghallgatásra, a közmeghallgatást bezárom. 

További szép napot mindannyiuknak!  

 

 

Jelen jegyzőkönyv lezárására 18:10-kor került sor. 
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